

Borong 8oz Mewah Tersuai Smoky Grey Frosted Kosong [balang lilin kaca](#)

Award-winning team of designers has won the trust of many upscale brands like NEST Fragrance. The talented design team is unmatched in China.



Nama Produk	Borong 8oz Mewah Tersuai Smoky Grey Frosted Kosong Balang Lilin Kaca
Contoh masa	1. 5 hari jika ada bentuk dan saiz kaca 2. 15 hari, jika anda memerlukan kaca bentuk dan saiz baru

ukur	Nombor Perkara:SGHL21121536 Diameter atas: 80mm Diameter bawah: 74mm Ketinggian: 90mm Berat: 290g Kapasiti: 300ml
Pembungkusan	Pembungkusan biasa, kotak hadiah individu, kotak PVC, kotak tingkap, kotak warna, kotak putih, dll
Masa penghantaran	Dalam tempoh 35 hari selepas sampel dan pesanan disahkan
Tempoh bayaran	30% deposit oleh T/T terlebih dahulu dan bakinya terhadap salinan B/L
Penghantaran	Melalui laut, melalui udara, dengan Express dan ejen penghantaran anda boleh diterima
Peristiwa Penggunaan	Hiasan rumah, Hiasan Perkahwinan, Hiasan Perkahwinan, Penambahbaikan Hiasan,



Capacity	300ml
weight	290g

Balang Lilin Frosted Kelabu Berasap

Cantik dan bergaya dibawakan oleh balang lilin beku menjadikan lilin anda lebih bersuasana.

Kapal Lilin Profesional Bekas lilin tahan haba.Balang ini tidak akan pecah atau retak jika terdapat suhu tinggi.



Bawa aroma apotek yang lezat dan cantik ke rumah anda dengan cantik kami [Balang Lilin Kaca](#). Menggunakan di rumah anda sebagai bekas pembungkusan pewangi rumah hiasan.



[Barang kaca yang cerah](#) menawarkan hiasan balang lilin yang berbeza seperti semburan warna, cat tangan, cetakan skrin sutera, plat elektrik, potongan laser, etsa, pelekat dan aplikasi foil. Pemegang lilin yang dihias ini menjadikan rumah anda cantik dan hangat, penuh dengan haruman yang disukai.



Anda boleh memperibadikan label jenama pada balang. Berikan kekasih anda lilin buatan sendiri dalam balang yang cantik ini sebagai hadiah yang unik dan peribadi, dan kembangkan perniagaan lilin anda dengan pelbagai jenis [Barang kaca yang cerah](#) balang dan penutup lilin.

[Barang kaca yang cerah](#) menawarkan reka bentuk grafik yang disesuaikan untuk hiasan balang kaca dan perkhidmatan pengacuan untuk balang kaca dan penutup kaca.